



HT-160N/30 单线电子控制暗缝套结机 Single Thread, Computer-controlled, Blind Stitching Machine

用途:

- 适用于各种服装的叠针式加固缝。
- 最理想的把商标或标签安装在针织和毛织外衣、领带、外套、西装内衬、袖口及西裤头。

特点:

- 叠针式加固缝线迹漂亮，缝线不会露出缝制品表面。
- HT-160N/30具有电脑程序控制功能。可根据需求自行编制循环缝制程序，每一个循环缝制程序可包含多达31个不同针数、不同撬缝深度的组合，并具有松线套结线迹功能，使缝制品表面平整。特别适合单件衣片上缝制多个不同针数、不同撬缝深度（暗缝）套结的需要。
- 本机具有电脑记忆功能，用户可编制多达100个循环缝制程序，并可长期保存，每个暗缝加固线迹的针数可在2-15针间任选，深度可在0-50间任意调节。
- 缝绗主电机采用德国产的EFKA伺服电机，缝制速度可调。配有节能冷光源LED照明灯、自动提升压脚装置、自动剪线装置。

USAGE:

- used for fastening sewings of overstitch on various of garments.
- Sews brand or label on the knitting wear, overcoat, tie, suit's lining, sleeves and waistband

Feature:

- Invisible thread trace, of over-stitch fastening sewing
- HT-160N/30 is controlled by computer. Recycle sewing programs can be adjusted according to users' needs. Each recycled program includes 31 different stitches and sewing width. Further, it is equipped with bartack stitch function which make goods flat. The loosing bar tack makes the surface flat. It's specially applicable for sewing different stitches & width on single layer
- The machine have compute memory. Users can establish 100 recycled sewing programs and save them for future use. Each invisible fastening stitches can be chosen between 2-15, and the thickness between 0-50
- The machine is driven by Germany-made EFKA motor, so sewing speed is adjustable. It is equipped with Flicker-free LED cold light lamp, automatically lift of the presser foot, automatic thread trimmer.

链式缝制机 Chain Stitching	缝制速度 Sewing speed	缝线根数 Thread number	使用机针 Needle	单线缝 (mm) Single chain stitch	链式叠针缝 Bartack stitching	针定位 Needle positioning	切线器 Thread trimmer	电子控制 Computer control	显示器 Monitor	加油方式 Oil feeding	空气压力 Air pressure	电机功率 Motor power	电源 Input	可记忆花样 Storage number of program
HT-160N/30	600-1200 stitches/min	1	25BD, 11#-14#	*	*	*	*	*	*	锭子油 spindle oil	0.5MPa	0.4kw	220V/50Hz	100

Tec Team sewing machines gmbh
Lessingstr. 16
64546 Mörfelden-Walldorf
Tel. 06105-923083/84 Fax: 06105-923085